



Αθήνα, 28 Απριλίου 2025  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Υγείας  

Θέµα : Έχει αποκατασταθεί το πρόβληµα στεγανοποίησης της στέγης του Νοσοκοµείου “Γ. 

Γεννηµατάς - Ο Άγιος Δηµήτριος της Θεσσαλονίκης”; 

Πριν από µερικές εβδοµάδες σε χώρο των χειρουργείων του Γενικού Νοσοκοµείου Θεσσαλονίκης 

“Γ. Γεννηµατάς - Ο Άγιος Δηµήτριος” σηµειώθηκε σοβαρή εισροή υδάτων από την σκεπή του 

οικήµατος. Το συγκεκριµένο συµβάν δεν είναι πρωτόγνωρο, µε δεδοµένο ότι πριν από περίπου 1,5 

χρόνο είχε σηµειωθεί σοβαρό ατύχηµα µετά από κατάρρευση τµήµατος της σκεπής. Σύµφωνα, µε 

τις υπηρεσίες του νοσοκοµείου η σκεπή χρίζει ριζικής αλλαγής, µε δεδοµένη την παλαιότητα και 

την φθορά της, ώστε να µην τεθεί σε κίνδυνο η λειτουργία του νοσοκοµείου κι η ασφάλεια 

ασθενών, εργαζόµενων κι επισκεπτών του νοσοκοµείου.  

Επειδή θα πρέπει άµεσα να αποκατασταθεί πλήρως το πρόβληµα της στεγανοποίησης και της 

στατικής επάρκειας της στέγης του Γενικού Νοσοκοµείου “Γ. Γεννηµατάς - Ο Άγιος Δηµήτριος” 

της Θεσσαλονίκης.  

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός :  

Είναι σε γνώση του το συγκεκριµένο συµβάν; Λαµβάνονται µέτρα για την αποκατάσταση του 

προβλήµατος; 

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 
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